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Vec: Zaslanie odpovede na otázky z MsZ konaného dňa 23.01.2019 
 

 
Na základe Vašej otázky položenej na Mestskom zastupiteľstve v Novej Bani, konanom dňa 

23. 01.2019 Vám zasielame nasledovné stanovisko: 
 
Interpelácia poslanca MsZ – „miestna komunikácia Chotár bola znehodnotená a poškodená 
aj z dôvodu ťažby kameňa v lome Čičerka. Mesto Nová Baňa v minulosti podpísalo zmluvu za 
pomerne nízku cenu na m2 a potom mesto nemá dostatok finančných prostriedkov na opravu 
ciest. V minulosti som navrhol riešenie opravy ciest na Chotári. Prvá bola technikou 
striekaného asfaltu za 216 180 € - túto formu aj doporučujem a druhá bola technikou liateho 
asfaltu za 300 000 €. Rovnako nie je uvedené ako budú cesty opravené po ťažbe aj na Sedle, 
kde je taktiež uzatvorená zmluva v ktorej sa nenachádza oprava miestnych komunikácií ktoré 
sú ťažbou zaťažované“   

Komisia dopravy zriadená pri Mestskom zastupiteľstve v Novej Bani sa bude zaoberať touto 
otázkou na svojom najbližšom zasadnutí dňa 7.3.2019 o 15,00 hod. v zasadačke mestského úradu. 
Na túto komisiu budete prizvaný a bude prizvaný aj nájomca lomu Čičerka a Sedla pán Chuťka. 
Zároveň bude úlohou komisie vypracovať 5 ročný plán opráv a rekonštrukcií miestnych 
komunikácií s predpokladanými požiadavkami na finančné krytie s dôrazom na možnosti využitia 
externých finančných zdrojov.  

Veríme, že  spoločne nájdeme riešenie týchto dlhodobých problémov. 
 

S pozdravom 
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